
 

Előterjesztés 

a 

2013. december 19-én tartandó Képviselő-testületi ülésére 

 

 

Tárgy: A települési szilárdhulladék, hulladékkezelési közszolgáltatás 2014. évi 

megszervezésével kapcsolatos rendelet elfogadásáról 

 

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

A Képviselő-testület 2013. december 12-én tartott ülésén elfogadásra került, hogy az 

önkormányzat kompenzációt nyújt a 2014. évi hulladékgazdálkodási közszolgáltatás 

fenntartásához. 

Az ehhez kapcsolódó önkormányzati rendelet tervezetét elkészítettük, a rendelet tartalmazza a 

közszolgáltatás tartalmára vonatkozó szabályokat valamint a kötendő közszolgáltatási 

szerződést is. A keretszerződés az általános szabályokat rögzíti, amennyiben a 

közszolgáltatási szerződés lejártával a szerződés meghosszabításra kerülne csak a soron 

következő évre vonatkozó eltérésekről szükséges szerződést kötni.  

 

A végleges tervezet a közszolgáltatóval 2013. december 17.-én eszközölt megbeszélés alapján 

került átdolgozásra. A közszolgáltató arról tájékoztatott bennünket, hogy a Gyomaendrődi 

Hulladéklerakó hivatalos árjegyzéket még a mai napig bocsátott rendelkezésükre. Ennek 

következtében a 2014 évre vonatkozó üzleti tervüket nem tudják elkészíteni. 

Azt tudjuk javasolni, hogy a jövő évi üzleti terv elfogadásáig a kompenzáció 

meghatározásához az ez évi bázisadat kerüljön elfogadásra. A kompenzáció felhasználását 

pedig úgy javasoljuk elfogadni, hogy az csak a hulladéklerakói díj nettó fedezetére legyen 

felhasználható. 

- A rendelet tervezetébe bekerült az üveg csomagolási hulladék elhelyezésére 

rendszeresítendő üveggyűjtő konténer, ennek pontos elhelyezése még egyeztetést 

kíván. 

- Lomtalanításra évente egyszer lesz alkalom mert a hulladéktörvény ennyit határoz 

meg kötelezően, az előző évi adatok alapján szakmailag nem is biztos, hogy indokolt.   

- A közszolgáltató vállalja a szelektív hulladékok ingyenes gyűjtését, de a gyűjtőzsákok 

finanszírozását nem tudja vállalni. 

Az előző évi szelektívgyűjtési szokásokat figyelembe véve kb. 3000 db zsák 

szükségességével kell számolni ennek bekerülése kb. 1 800 eFt körül becsülhető. 

A megbeszélésen abban állapodtunk meg ha Képviselő-testület ezt finanszírozza a zsákokat 

bíztosítani tudjuk a közszolgáltatáshoz.  

 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

Kérem előterjesztésemet megtárgyalni illetve a rendeletet elfogadni szíveskedjenek.     

 

Dévaványa, 2013. december 18. 

 

 

  Gyuricza Máté 

műszaki ügyintéző 


